

**沈阳和旺实业有限公司**

地址：沈阳经济技术开发区沈新西路 310-3 号

电话：+86-24-25778008 / 18309888716

网址：www.hx-syhw.com

**沈阳和旺实业有限公司长沙分公司**

地址：长沙市经济技术开发区星沙大道 6 号

**香河和旺包装制品有限公司**

地址：河北廊坊市香河县环保产业园区起步区景观大道北侧 B-03 号

**沈阳华氏食品饮料有限公司**

地址：沈阳经济技术开发区沈新西路 310-3 号

电话：+86-24-85812345

网址：www.hx-hssp.com

**蒙古华美达有限责任公司**

地址：蒙古国乌兰巴托市苏赫巴托区第 11 街区青年大道

电话：+976-94165438

**阿曼塑料有限公司**

地址：P.O. Box 1010, Postal Code 132, Al Khoud, Muscat, Sultanate of Oman.

电话：+976-94165438

传真：+968-24277538

**Shenyang Hewang Industrial Co., Ltd.**

Address: No.310-3, Shenxin West Road, Shenyang Economic & Technological Development Zone

Tel: +86-24-25778008

Website: www.hx-syhw.com

**Changsha Branch, Shenyang Hewang Industry Co., Ltd.**

Address: No. 6, Shaxing Road, Economic and Technical Development District, Changsha City

**Xianghe Branch of Hewang Packing Products Co., Ltd.**

Address: No. B-03, JingGuan Road, QiBu District, Environmental protection industrial park.Xianghe County, Langfang City, Hebei Province

**Shenyang Huashi Food & Beverage Co., Ltd.**

Address: No.310-3, Shenxin West Road, Shenyang Economic & Technological Development Zone

Tel: +86-24-85812345

Website: www.hx-hssp.com

**Mongolia Hua Mei Da L.L.C.**

Address: Youth Avenue, Block 11, Sukhbaatar District, Ulaanbaatar, Mongolia.

Tel: +976-94165438.

**Oman Plastics L.L.C.**

Address: P.O. Box 1010, Postal Code 132, Al Khoud, Muscat, Sultanate of Oman.

Tel: +968 24277538;

Fax: +968 24277538.

# Content

## 目录

**1**

---

董事长致辞  
Speech by the Chairman

**2**

---

我们的和旺  
About Us

**3**

---

我们的文化  
Company Culture

**4**

---

我们的产品  
Our products

**5**

---

我们的伙伴  
Our Partnerships

**6**

---

合作伙伴  
Cooperative Partner

和旺成立于 2009 年,自组建以来,秉承“诚实守信、精进好学、求真务实、精益求精”的企业精神,坚持“以人为本、质量为先、顾客至上、诚信互利”的经营理念,以致力于提供人类最健康、环保的饮料及饮料包装产品为己任,以为顾客创造价值,为员工创造舞台,为社会创造效益的目标,全体员工勤勉敬业,拼搏进取,在促进饮品健康发展、推动包装产业革命方面做出了突出的贡献。

精雕细作,我们脚踏实地 胸怀天下,我们志存高远。立足沈阳,辐射全国,放眼全球。面对未来,我们只有一个目标,通过自身的努力和对社会的贡献,用“诚信和品质”塑造饮品产业的卓越品牌,让中国包装产业享誉全球!

我们深信:日臻成熟的和旺将会继续坚持管理国际化战略、高端人才战略、技术 / 产品升级战略及全球化的发展战略,我们期待与您携手共进,共创更加美好辉煌的明天。



# 1 Speech by the Chairman

董事长致辞

Founded in 2009, Hewang has been adhering to the spirit of "Integrity, Diligence, Practical and Excellence"; upholding the business concepts of "People-oriented, Quality first, Customers foremost and faith mutually", the company is committed to offering the most healthy, environmental-friendly beverage and beverage packaging products. We aim at creating values for customers, providing a platform for our staff, and creating benefits for the society. Diligent and aggressive, our staff team has made outstanding contributions to promoting healthy development of beverage and packaging revolution.

Cautious and attentive, down-to-earth, open-minded, and ambitious, our company is based in Shenyang, but we expand our footprint all over the country with a global perspective. Facing the future, we only set one goal - with our strength and through our contributions to the society, to build our excellent brand in the beverage industry with "Integrity and Quality" and accelerate the process of China's packaging industry gaining a stellar reputation in the world!

Becoming more sophisticated, Hewang adopts the strategies of internationalization management, attracting top-notch talents, technologies/products upgrading and global development. We look forward to work with you hand in hand; together we can create a better tomorrow!

# ? About Us

我们的和旺

沈阳和旺实业有限公司于 2009 年成立，是由澳门和旺国际投资有限公司和香港亿皓有限公司共同投资的外商企业，公司总投资额 6000 万美元，注册资本 3000 万美元，厂区总占地面积 50000 平米，厂房占地面积 20000 平米，现已在湖南长沙、蒙古乌兰巴托及中东阿曼增设生产销售基地。公司以经营饮料包装材料为主，与“可口可乐”及“百事可乐”、恒大冰泉、华润怡宝等国内外知名品牌企业建立起长期合作的伙伴关系，并成为国内、国际饮料包装企业的重要战略供应商。

- 2011 年获得 QS 工业产品生产许可；
- 2012 年建立公司食品安全管理体系；
- 2013 年通过 SGS 关于 FSSC22000 的审核；
- 2015 年被评为辽宁省包装行业龙头企业。

Shenyang Hewang Industrial Co., Ltd. was founded in 2009 by Macao Hewang International Investment Co., Ltd. and Hong Kong Yihao Co., Ltd., with a total investment of 60 million US dollars and registered capital of 30 million US dollars. The company covers an area of 50,000 square meters, including 20,000 square meters of plants, with additional production and sales bases in Changsha, Hunan, Ulaanbaatar Mongolia and Oman in the Middle East. We mainly produce beverage packaging materials. As an important strategic supplier for domestic and international beverage packaging enterprises, Hewang has established long-term partnerships with Coca-Cola, Pepsi Cola, Evergrande Spring, C'estbon and other well-known brands at home and abroad.

- got the QS Industrial Product Manufacturing License;
- established a Food Safety Management System;
- achieved FSSC 22000 Certification from SGS;
- rated as one of the leading enterprises in packaging industry of Liaoning Province.



# Company Culture

# 3

## 我们的文化

### 一、使命

致力于提供人类最健康、环保的饮料及饮料包装产品。

追求提供最为优质、最为健康环保的饮品及饮品包装服务，满足顾客、员工、股东及社会的需求。

### 二、愿景

成为饮料包装行业的引领者。

对于员工，我们是给您带来安全保障和高品质生活的企业，对于社会，我们是具有高度责任感的企业；对于国家，我们是“以科技为动力，以创新求发展”的民营企业；对于自身，我们的目标就是成为饮料包装行业的引领者。

### 三、核心价值观

为顾客创造价值，为员工创造舞台，为社会创造效益。

“为顾客创造价值”——坚持以顾客为中心，尊重和关爱顾客，了解顾客需求，提供个性化的产品和服务，满足顾客的期待与梦想。  
“为员工创造舞台”——尊重员工人格、尊严、个人的需求，企业与员工之间、员工与员工之间互相信任、互相支持、共同成长。  
“为社会创造效益”——坚持关爱社会，关爱和谐，为社会奉献、为社会服务，满足社会需求。

### 1.Mission

Committed to offering the most healthy, environmental-friendly beverage and beverage packaging products.

Devoted to providing the most excellent, healthy and environmental-friendly beverage and beverage packaging services, to meet the requirements of our customers, employees, shareholders and the society.

### 2.Vision

Being a leader in the beverage packaging industry.

For our employees, we aim to create a safe and high-quality of life; for the society, we are a company with strong sense of responsibilities; for the country, we are a national enterprise which takes technology as power and seeks development on innovation; for ourselves, we want to become a leader in the beverage packaging industry.

### 3.Core Values

Creating values for customers, providing a platform for our staff, and creating benefits for the society.

"Creating values for customer" - focus on customers, respect and care about them, discover their needs, to provide personalized products and services to meet their expectations and wishes.  
"Providing a platform for our staff" - respect the staff's personality, dignity and personal needs; build mutual trust between the company and employees and between employees to support each other and grow together.  
"Creating benefits for the society" - care about the society, pursue harmony, make contributions and offer service to the society to meet social demands.

### 四、企业精神

诚实守信，精进好学，求真务实，精益求精。

### 五、文化理念

**经营理念:** 以人为本，质量为先，顾客至上，环境友好。

**质量理念:** 规范作业，品质至上。

**管理理念:** 流程为先，标准为本，精细控制，团队协作。

**安全理念:** 安全标准化，管理责任化。

**市场理念:** 资源共享，合作共赢；以满足客户需求为导向，以满足社会需求为宗旨，服务客户，奉献社会。

**服务理念:** 永远比顾客的需求标准更高，顾客满意是我们永远的追求。

**人才理念:** 以德为本，德才兼备；以人为本，人尽其才。

### 4.Company Spirit

Integrity, Diligence, Practical and Excellence

### 5.Cultural Concepts

**Business Concepts:** People-oriented, Quality first, Customers foremost and faith mutually.

**Quality Concepts:** Standard operation, Quality supreme.

**Management Concepts:** Process first, Standard-based, Fine control, and Team working.

**Safety Concepts:** Safety standardization, Management accountability.

**Market Concepts:** Resource sharing, Win-win cooperation; customer demand-oriented, to meet the needs of the society for the purpose of serving customers, contributing to the society.

**Service Concepts:** Always exceed customers' requirements; Customer satisfaction is our eternal pursuit.

**Talent Concepts:** Equal stress on integrity and ability, put morality before everything; people-oriented, put talents to the best use.

# 4

# Our Products

## 瓶盖介绍

以国际领先的意大利 SACMI 压盖机为核心，配套切环折边机、套色印刷机、激光打码机、贴膜机、视检机等专业化生产设备，可满足碳酸饮料与饮用水的包装需要。瓶盖年产能 13 亿只，主要产品有 1881 口径单片盖、1881 口径双片盖、2925 口径水盖、3025 口径水盖、38mm 口径顶穿盖、大桶水聪明盖等，具有重叠密封、防盗易断、高强耐温、图案清晰、健康安全的特点，且能够实现激光防伪内印。

## 我们的产品

## Our Caps

we mainly use world leading SACMI cap machines from Italy and equipped with cap slitting and folding machines, printers with chromatography, laser printers, dry film laminators, visual inspection machines and more professional production equipments, which can meet the packaging demands of carbonated beverage and bottled water. With an annual production capacity of 1.3 billion units of caps, we offer single piece caps with a neck diameter of 1881mm, two-piece caps with a neck diameter of 1881mm, water bottle caps with a neck diameter of 2925mm, water bottle caps with a neck diameter of 3025mm, valve top caps with a neck diameter of 38mm, and bucket water smart covers, etc., which have advantages of overlapping seals, anti-piracy, easy-opening, high strength, high temperature resistance, clear designs, healthy and safe, etc., achieving anti-counterfeiting laser printing.



**1881 口径单片盖**

single piece caps with a neck diameter of 1881mm



**2925 口径水盖**

water bottle caps with a neck diameter of 2925mm



**38mm 口径无菌盖**

valve top caps with a neck diameter of 38mm



**38mm 口径无菌盖**

valve top caps with a neck diameter of 38mm



**1881 口径双片盖**

two-piece caps with a neck diameter of 1881mm



**3025 口径水盖**

water bottle caps with a neck diameter of 3025mm



**大桶水聪明盖**

bucket water smart covers

## 瓶胚介绍

引进意大利 PIOVAN 干燥系统，降低原料含水率，从源头上保障质量。瓶坯年产7亿支，主要产品有水瓶坯以及碳酸瓶坯，口径从 28mm 口径、2925mm 口径、3025mm 口径、38mm 口径、45mm 口径、55mm 口径，规格为 14g-300g 产品通透无暇、成型完整、性能稳定，为客户吹瓶灌装奠定良好基础。

## Our Preforms

with the introduction of PIOVAN drying solution from Italy, we can reduce the moisture content of raw materials and guarantee quality from the source. With an annual production capacity of 0.7 billion units of preforms, we offer drinking water preforms and carbonated beverage preforms, with neck diameters of 28mm, 2925mm, 3025mm, 38mm, 45mm, 55mm, weighting 41g-300g, transparent and flawless, fully formed, stable, therefore helping to lay a solid foundation for blow-molding and filling.

## PE热收缩膜介绍

拥有先进的电脑程控自动化生产设备，结合精湛的生产工艺。聚乙烯膜年产 4000 吨，最大折幅 1.4m，厚度 0.05mm 至 0.1mm，最新推出添加茂金属的新膜产品，服务于更多企业。



## Our PE thermal-shrink films

with advanced computer-controlled automatic machines and superior production techniques, we have an annual production capacity of 4000 tons of PE films, with max. fold width of 1.4m, thickness of 0.05mm-0.1mm, and we recently introduce new products of films adding metallocene, to better serve the industry.



# 5 Our Partnerships

## 我们的伙伴

### 沈阳和旺实业有限公司长沙分公司

地处湖南长沙经济技术开发区，成立于 2009 年 7 月，总投资 5000 万人民币。

拥有三条意大利 SACMI 高速瓶盖生产线，年产 13.5 亿只饮料瓶盖。年销售额 6000 万人民币，产品有 1881 口径单片盖、双片盖，29/25 水盖，38mm 口径无菌盖，负责中国南部、西部市场。



### Changsha Branch, Shenyang hewang industry co., LTD

Location is in the Economic and Technical Development District, Changsha City,Established in July 2009,its total investment is 50 million yuan.

We have three production lines at a high speed about bottle cup of Italy sacmi , annual production of beverage bottle cup is 1.35 billion . Annual sales of 60 million yuan, Responsible for southern and the western market in China. Product:1881 Monolithic Soda cover、Aseptic cover、1881 the two pieces of cover、3025/2925 drinking water of cover .

### 香河和旺包装制品有限公司

位于河北省廊坊市香河县环保产业园，距离北京 70 公里，2017 年设立，总投资 5000 万人民币，两条意大利 SACMI 高速瓶盖生产线，一条瑞士 Netstral 瓶盖生产线，年产 11 亿只汽水盖，7 亿只 2925 饮用水盖，预计年销售额 7000 万人民币，产品销售给可口可乐饮料公司在华北区域的装瓶厂。

### Xianghe Branch of Hewang packing products co., LTD

Location is in the Environmental protection industrial park District, Xianghe County, Langfang City,Hebei Province, Distance Beijing about 70 kilometers, Established in 2017,its total investment is 50 million yuan, three production lines at a high speed about bottle cup of Italy sacmi, one Swit Netstral production lines about bottle cup, annual production is 1.1 billion Soda cover, and 7 hundred million of 2925 Drinking water cover, to estimate annual sales about 70 million yuan, Product sales to the Coca-Cola bottlers factory in north China area.





## 沈阳华氏食品饮料有限公司



沈阳华氏于 2014 年获得了 ISO22000 食品安全管理体系、ISO9000 质量管理体系、ISO14000 环境管理体系和 OHSAS18000 职业健康安全管理体系的认可认证资格。采用通过美国亚特兰大可口可乐公司全面审核认可的全自动生产线，生产工艺从源水涉取到灌装全程在封闭无菌的状态下进行，水质处理达到国际最高标准。



### 东北首家引进瑞士 Inspecto 公司“电子鼻”先进检测设备

The first company in northeast China to introduce electronic nose sensors from INSPECTO Switzerland

## Shenyang Huashi Food & Beverage Co., Ltd.

In 2014, Shenyang Huashi Food & Beverage Co., Ltd. achieved certifications for ISO 22000 FSMS, ISO 9000 Quality Management, ISO 14000 Environmental Management, and OHSAS 18001. The company introduces fully automatic production lines approved by the Coca-Cola Company (Atlanta, USA); from feed water to filling, the whole production process is in a closed sterile environment, with the highest international standard of water treatment.



## 华氏旗下三大品牌:富山系列、奉天冰山系列、劲犇系列

主要产品为瓶装水与桶装水, 瓶装水规格由 350ml、500ml、1.5L、2L、5L 组成; 桶装水产品规格为 10L、15L、18.9L, 生产线引进瑞士 INSPECTO 公司电子鼻检测仪, 对容器内的异味、漏点进行检测, 使得产品质量与国际接轨。

### Shenyang Huashi Food & Beverage Co., Ltd. has three brands: Richhill, Fengtian Bingshan and Jinben.

The company's main products include bottled water (350ml, 500ml, 1.5L, 2L and 5L) and barreled water (10L, 15L and 18.9L). The production line has introduced electronic nose sensors from INSPECTO Switzerland to detect odors and leakage points of containers, to guarantee production quality in line with international standards.



## 一次性桶装水及桶装水:

大容量一次性桶装水的推出, 满足了高端人士的用水需求, 让您的生活更健康更洁净! 一次性大包装, 安全又健康!

## Disposable bottled water and barreled water

The introduction of large-capacity disposable barreled water meets the water demand of high-end customers, taking you into a healthier and cleaner life! Disposable large-capacity package is safe and hygienic!



## OEM代加工:

华氏始终是可口可乐旗下“冰露”品牌桶装水的 OEM 生产及销售企业。

可代加工品类: 瓶装水、桶装水。

## OEM

Shenyang Huashi Food & Beverage Co., Ltd. is the OEM factory and marketing enterprise of Ice Dew Flavored Water by the Coca-Cola Company.

Processing categories: bottled water, barreled water



## 品牌定制

彰显个性需求, 享受私人定制之尊贵

## Brand customization

highlight individual needs for you to enjoy the luxury of private customization.





## 蒙古华美达有限责任公司

蒙古华美达有限责任公司成立于 2012 年 10 月，是蒙古 MCS 可口可乐有限公司的指定供应商，公司坐落于蒙古首都 - 乌兰巴托，为蒙古各饮料厂及饮用水厂家提供优质的产品与高品质的服务。

## Mongolia Hua Mei Da L.L.C.

Founded on Oct. 2012, Mongolia Hua Mei Da L.L.C. is the designated supplier of MCS Holding Limited. Based in Ulaanbaatar, capital of Mongolia, the company supplies high quality products and services to beverage and drinking water plants all over the country.



## 阿曼塑料有限公司

阿曼塑料有限公司 (Oman Plastics LLC) 是由沈阳华氏食品饮料有限公司在阿曼苏丹国首都马斯喀特的苏梅尔国家工业区投资的外资企业。公司成立于 2015 年 7 月 21 日, 投资总额一亿人民币, 注册资本一千万美金。项目占地面积 30000 平方米, 实际建筑面积为 20000 平米, 主要经营范围包括: 瓶胚、瓶盖、PE 膜, 标签等塑料包装制品的生产与销售等。

公司按照“以市场为航标、以客户为中心”的经营理念, 实行“卓越运营”模式, 围绕不断创新, 优化管理模式, 提高生产力方面培养专业人才和创建独特的企业文化, 推动公司不断的可持续发展。

阿曼塑料有限公司拥有成熟的国际市场销售网络, 车间生产设备选择国际上最先进的生产设备供货商, 为阿曼苏丹国和整个海湾国家, 非洲市场, 及世界各地客户提供高质量的产品和优质的服务。

公司预计 5 年内瓶胚和瓶盖的生产总量分别达到每年 20 亿支以上, 以辐射中东和非洲等其他国家地区, 全力打造中东第一塑料包装品牌形象。

## Oman Plastics L.L.C.

Oman Plastics L.L.C. was invested and built by Shenyang Huashi Food & Beverage Co., Ltd. as an overseas-funded enterprise located in Samail National Industrial Zone, Muscat, capital of Oman. The company was founded on July 21, 2015, with total investment of 100 million RMB and registered capital of 10 million US dollars. The project covers an area of 30,000 square meters, with actual construction area of 20,000 square meters. Its main business scope includes the production and sales of bottles, caps, PE films, labels and other plastic packaging products.

Applying "market-oriented, customers foremost" business concepts and "Delivery Excellence" pattern, through continuous innovation, management model optimization and productivity improvement, the company is committed to cultivating professionals, creating a unique enterprise culture, and promoting sustainable development.

Oman Plastics L.L.C. has a mature international market sales network, and equips the plant with production equipments from the leading international suppliers, to provide high-quality products and services to Oman, Gulf countries, African market, and customers around the world.

The company expects the total production capacity of bottles and caps to reach more than 2 billion per year in the next 5 years, respectively, to radiate to the Middle East and Africa and other countries and regions, to establish a leading plastic packaging identity in the Middle East.



## 合作伙伴

客户不仅是“上帝”，更是我们的伙伴和朋友！

我们珍惜每一次合作的机会，让客户满意与成功是我们永远的追求与梦想。

## Partnerships

Customers are not only our "God", but also our partners and friends. We cherish every opportunity of cooperation, and customers' satisfaction and success is our eternal pursuit.

可口可乐	中国银行
百事可乐	广东发展银行
泉阳泉	招商银行
秋林 格瓦斯	哈尔滨银行
八王寺	中国移动
恒大冰泉	玛丽蒂姆酒店
农夫山泉	华府·莱星顿酒店
华润怡宝	华府酒店
雅客食品	丽都索菲特酒店
辉山乳业	东北大厦

